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Klaipėda 

 

 

Posėdis įvyko 2015 m. kovo 17 d., 19 val. 

Posėdžio pirmininkė Prezidentė Živilė Krikštaponytė 

Posėdžio protokoluotoja Viceprezidentė Indrė Čedavičiūtė  

Dalyvių sąrašas pridedamas priede prie protokolo.  

 Iš viso posėdyje dalyvavo 16 Klaipėdos universiteto studentų sąjungos (toliau – KUSS) Tarybos 

narių iš 19 visų KUSS Tarybos narių. Sprendimams priimti reikalingas kvorumas yra 10.  

 

 

Darbotvarkė:  

1. Tarybos posėdžio darbo reglamento nustatymas 

2. KUSS Viceprezidento tvirtinimas į Tarybą  

3. KU 25-mečio minėjimas 

4. KU Senatas/ Rektoratas 

5. Susitikimas su administracija ir LSS biuru 

6. LSS ataskaitinė – rinkiminė konferencija 

7. Bendrabučių pirmininkų rinkimai 

8. KU Senatorių rinkimai 

9. KLAS vadovų susirinkimas 

10. Galvosūkių klubas „Azartas“ 

11. FSA naujienos 

12. KUSS ataskaitinė rinkiminė konferencija 

13. Kiti klausimai 

 

 

 

1. SVARSTYTA.Tarybos posėdžio darbo reglamento nustatymas. 
 

 KUSS Tarybos posėdžio dalyviams buvo pateiktas siūlymas išrinkti Tarybos posėdžiui 

pirmininkaujantį ir protokoluojantį asmenis bei patvirtinti posėdžio darbotvarkę. Pagal KUSS Įstatus 

8.2.3 p. KUSS Tarybos posėdžiui pirmininkauja KUSS Tarybos Pirmininkė ir KUSS Prezidentė Živilė 

Krikštaponytė, kuri dalyvauja šios dienos KUSS Tarybos posėdyje. Posėdį protokoluojančiu asmeniu 

pasiūlyta išrinkti KUSS Viceprezidentę Indrę Čedavičiūtę. Posėdžio dalyviams pateiktas siūlymas 

KUSS Tarybos posėdžio klausimus svarstyti pagal KUSS Tarybos Pirmininkės pateiktą darbotvarkę. 

Balsuota:  
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„Už” – 16.  

„Prieš” – 0.  

 NUTARTA: posėdžiui pirmininkaujančia išrinkti KUSS Tarybos Pirmininkę ir KUSS 

Prezidentę Živilę Krikštaponytę. Posėdį protokoluojančia išrinkti KUSS Viceprezidentę Indrę 

Čedavičiūtę. Posėdžio klausimus svarstyti pagal pateiktą posėdžio darbotvarkę.  

 

2. SVARSTYTA. KUSS Viceprezidento tvirtinimas į KUSS Tarybą. 

 Klausimą pristatė KUSS Prezidentė Živilė Krikštaponytė.  

 KUSS Tarybos nariams buvo pateiktas siūlymas KUSS Viceprezidentę Indrę Čedavičiūtę 

patvirtinti kaip KUSS Tarybos narę, pagal darbo reglamentą. 

Balsuota:  

„Už” – 16.  

„Prieš” – 0.  

 NUTARTA: Viceprezidentę Indrę Čedavičiūtę patvirtinti kaip KUSS Tarybos narę. 

 

3. SVARSTYTA. KU 25-mečio minėjimas.  

 Klausimą pristatė KUSS Viceprezidentė Indrė Čedavičiūtė.  

 Informuota, jog KU 25-mečio renginių ciklas bus pradėtas vykdyti nuo 2015 m. rugsėjo 1-osios 

dienos – naujų mokslo metų. Šiam renginių ciklui KUSS planuoja pateikti savo renginių idėjų bei juos 

įgyvendinti, pavyzdžiui: 1) Diskusija, kaip pasikeitė KU per 25 metus. Kaip įsivaizduojate KU po 25 

metų? (diskusinis renginys su studentais, Emeritais, Alumniais ir kitais KU benduomenės nariais); 2) 

Naktinės orientacinės žaidynės; 3) KU duetų vakaras (studentas+dėstytojas); 4) KU bendruomenės narių 

darbų paroda; 5) Studentų sportinės žaidynės (estafetės).  

Pasisakė: Gvidas Slah (MBSS), Laurynas Jovaišas (KUSS SMF SA), Ginta Bernatavičienė 

(KUSS MF SA). 

NUTARTA: Tarybos nariai nuo kiekvienos FSA turi atsiųsti idėjų bei nuotraukų, kokią  

informaciją apie KUSS dėti į jubiliejinį KU leidinį (atsiųsti iki 2015 m. kovo 20 d.). 

 

4. KU Senatas/Rektoratas.  

 Klausimą pristatė KUSS Prezidentė Živilė Krikštaponytė.  

 Informuota, kad š.m. kovo 6 d. vyko Senato posėdis. Pristatyti studentai, patvirtinti senato 

stipendijai gauti. Stipendijas gavo studentai iš kiekvieno fakulteto po vieną. Taip pat informuota, jog 

būsimų studentų stojamasis balas dešimtbalėje sistemoje lieka tas pats – 1,8. Kovo 17 d. vyko Rektorato 

posėdis, kuriame dekano ataskaitas pristatė HMF, SMF, PF, MF dekanai bei BRIAI atstovė. 
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5. Susitikimas su administracija ir LSS biuru. 

 Klausimą pristatė KUSS Prezidentė Živilė Krikštaponytė.  

 Buvo informuota, kad š.m. kovo 31 d., 16:00, vyks susitikimas su Rektoriumi. Iš Tarybos į 

susitikimą eis Laurynas Jovaišas (KUSS SMF SA), Erika Golubovskytė (KUSS HMF SA), Gvidas Slah 

(MBSS). Taip pat vyks susitikimas su mokslo ir meno prorektore. Laikas ir data dar bus derinami. Taip 

pat informuota, jog vyks susitikimas su LSS biuru. 

 Pasisakė: Vainius Zakarauskas (KUSS SMF SA), Gvidas Slah (MBSS). 

 

6. LSS ataskaitinė – rinkiminė konferencija 

 Klausimą pristatė KUSS Prezidentė Živilė Krikštaponytė.  

 Informuota, jog LSS ataskaitinė – rinkiminė konferencija vyks kovo 28 d., Vilniuje. Važiuoja 

delegatai iš Prezidiumo komandos. 

 

7. Bendrabučių pirmininkų rinkimai. 

 Klausimą pristatė KUSS Prezidentė Živilė Krikštaponytė. 

 KUSS Taryba buvo informuota, jog turi būti skelbiami bendrabučių pirmininkų rinkimai. Karklų 

bendrabučio reikalavimas – anglų kalba, nes gyvena daug užsienio studentų. 

 Pasisakė: Erika Golubovskytė (KUSS HMF SA). 

 

8. KU Senatorių rinkimai. 

 Klausimą pristatė KUSS Prezidentė Živilė Krikštaponytė. 

 Informuota, jog Tarybai reikės patvirtinti Senatorius tolesnei kadencijai, kovo 31 d., 19:00, 

Tarybos posėdžio metu. Jei patvirtinti bus ne visi, reikės skelbti naujųjų Senatorių – studentų atstovų 

rinkimus. 

 Pasisakė: Audrius Paulauskas (KUSS Prezidiumas). 

 

9. KLAS vadovų susirinkimas. 

 Klausimą pristatė KUSS Prezidentė Živilė Krikštaponytė. 

 Informuota, jog KLAS siūlo mokymus balandžio-birželio mėn. bei rugsėjo-lapkričio mėn. 

laikotarpiais. Taryba nuspręs mokymų sritis. Prioritetinės – marketingas, komandiniai mokymai, 

lyderystė, dokumentacija bei žmogiškieji ištekliai. Taip pat gegužės 16-17 dienomis vyks KLAS 

Asamblėja. Bus renkami 6 nariai į Jaunimo reikalų tarybą, į kurią galės kandidatuoti 2 žmonės iš mūsų. 

Prašymai – iki gegužės 2 dienos. KLAS vykdo boulingo turnyrą. Komanda nuo KUSS – Laurynas 
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Jovaišas, Adomas Vanagas, Vainius Zakarauskas, Ilona Šakurova. 

 

10. SVARSTYTA. Galvosūkių klubas „Azartas“. 

 Klausimą pristatė klubo pirmininkas Mindaugas Kuras. 

 Tarybai išreikštas noras prisijungti prie KUSS. Norima bendradarbiavimo ir paramos. 

 Pasisakė: Živilė Krikštaponytė (KUSS Prezidiumas), Gvidas Slah (MBSS), Erika Golubovskytė 

(KUSS HMF SA), Audrius Paulauskas (KUSS CB) 

 NUTARTA: duoti daugiau laiko klubo Pirmininkui ir klubo nariams sutvarkyti klubo nuostatus, 

pasiruošti veiklos gaires bei nuspręsti, kokiu tiklsu  jie nori, jog KUSS Taryba klubą patvirtintų.  

 

11. FSA naujienos. 

 Klausimą pristatė KUSS Prezidentė Živilė Krikštaponytė. 

 Informuota, jog kiekviena FSA galės pranešti apie renginius. GMMF – Žemės diena (03.20), 

Kovos Gamtoje (03.19). HMF – susitikimas su Švedijos verslininkais (03.31), Žuvadienis, „Atverk širdį 

pavasariui“. PF – pinigėlių vežimas gyvūnų globos namams (03.20), Filmų vakaras (03.24), fotografijų 

konkursas. SMF – Velykos (04.02), šokių diena mieste (04.29). SvMF – pasaulinė sveikatos diena (po 

Velykų). 

 

12. KUSS ataskaitinė rinkiminė konferencija. 

 Klausimą pristatė KUSS Prezidentė Živilė Krikštaponytė. 

 Aptarta KUSS ataskaitų teikimo bei rinkiminė konferencija ir KUSS gimtadienio šventė. 

Pasisakė visi. 

 

13. Kiti klausimai. 

 Kitų klausimų nebuvo. 

 

 

Posėdžiui pirmininkavo Živilė Krikštaponytė 

 

Posėdį protokolavo Indrė Čedavičiūtė 

 


